
	   Referat	  -‐	  Tingperiode	  2014-‐2016	  	  HK	  møte	  nr.1	  
__________________________________________________________________________________	  
	  
Møte	   	   	   Hoppkomitemøte	   	  
Tid	   	   	   31.juli	  2014	  kl	  16.30	  -‐	  	  20.00	  
Sted	   	   	   Ullevål	  stadion	  møterom	  Hopp	  
Innkalt	  	  HK	   Olav	  Magne	  Dønnem,	  Oddny	  Estenstad,	  Trine	  Kvil,	  Silje	  Sprakehaug	  
Fra	  OLT	   	  
Fra	  FIS	   	   	   	  
Fra	  adm	   Clas	  Brede	  Bråthen,	  Kalfoss,	  Morten	  Lein,	  Alexander	  Stöckl.	  
Konsulent	   Hroar	  Stjernen	  
	  
Sak	  nr	   Sak	   Ansvar	   Type	  
1	  
	  

Konstituering	  av	  HK	  
• Hvordan	  skal	  vi	  bli	  et	  effektivt	  team	  –	  vedlegg	  1	  
• Ansvar	  og	  myndighet	  –	  vedlegg	  2	  
• Fordeling	  av	  ansvar	  i	  kommitteen	  

	  

BLBR	   I,	  B	  

2	  
	  

Evaluering	  av	  forrige	  sesong	  
• Konklusjon	  og	  tiltak	  –	  vedlegg	  3	  

CBB	   I,	  D	  

3	   Handlingsplan	  -‐	  status	   CBB	   I	  
	   • Økonomi	  

o Budsjett	  og	  regnskap	  –	  vedlegg	  4	  
o Markedsarbeid	  plan	  og	  status	  

	  
CBB/ML	  
CBB/HS	  

	  
I	  
I,	  D	  

	   • Organisasjon	  	  
o Høstmøter	  

CBB	   I,	  D	  

	   • Arrangement	   ML	   I	  
	   • Rekruttering	   TØ	   I	  
	   • Toppidrett	  

o Kvalitetssikringssystem	  
CBB/AS	   I	  

	   • Anlegg	   	   I	  
	   • Utdanning	   PEK	   I	  
	   • Internasjonalt	  	   CBB	   I	  
4	   Eventuelt	  

• Søknad	  om	  støtte	  til	  Anette	  Sagen	  (sak	  tilsendt	  
tidligere)	  

• Møtedatoer	  

	  
Alle	  
	  
Alle	  

	  
B	  
	  
B	  

I	  =	  informasjon,	  D	  =	  diskusjon,	  B	  =	  beslutning	  
	   	  



	  
	  
Sak	  nr	   Sak	   Oppfølging	   Tid	  
1	  
	  

HK	  ble	  konstituert.	  
Fordeling	  av	  ansvar	  gjøres	  på	  et	  senere	  møte	  

	  
BLBR	  

	  

2	  
	  

Evalering	  etter	  forrige	  sesong	  
• Forslag	  til	  tiltak	  etter	  evaluering	  av	  forrige	  sesong	  ble	  

tatt	  til	  orientering.	  	  
• Det	  søkes	  å	  løse	  problemstilling	  vedrørende	  å	  få	  	  

reisetilskudd	  fra	  WC	  arrangører	  satt	  inn	  på	  konto.	  	  
• Strategi	  og	  handlingsplan	  vil	  bli	  utarbeidet	  i	  løpet	  av	  

høsten	  2014	  
	  

	  
	  
	  
BLBR	  
	  
HK	  

	  
	  
	  
Snarest	  
	  
	  

3	   Handlingsplan	  -‐	  status	   	   	  
	   Økonomi	  

• Budsjett	  og	  regnskap	  ble	  tatt	  til	  orientering	  
• Markedsarbeid	  plan	  og	  status	  ble	  tatt	  til	  orientering.	  

	   	  

	   Organisasjon	  	  
• Adminisatrasjonens	  forslag	  til	  å	  gjennomføre	  

høstmøter	  regionalt	  ble	  vedtatt.	  	  CBB	  lager	  program	  og	  
invitasjon	  til	  møtene.	  

• HK	  inviterer	  til	  møte	  med	  hopp	  teamene.	  	  Invitasjon	  og	  
program	  utarbeides	  av	  HK	  i	  samarbeid	  med	  CBB	  

	  
CBB	  
	  
	  
HK/CBB	  

	  
September	  
2014	  
	  
03.09.14	  

	   Arrangement	  
• Orientering	  om	  arrangement	  ble	  tatt	  til	  orientering	  

	   	  

	   Rekruttering	  
• Positive	  tilbakemeldinger	  fra	  storsamling	  i	  Oslo	  
• Trøderhopp	  har	  65	  påmeldte	  til	  høsthoppskole	  

	   	  

	   Toppidrett	  
• AS	  gjennomgikk	  ulike	  testmetoder	  som	  er	  tatt	  

systematisk	  i	  bruk	  på	  landslagsutøverne	  og	  de	  som	  er	  
på	  neste	  nivå	  

• Program	  utviklet	  i	  samarbeid	  med	  Nammo	  er	  klart	  til	  
bruk	  i	  Windows.	  	  Gjermund	  Lunner	  er	  
kontaktpersonen	  og	  intensjonen	  er	  at	  alle	  trenerne	  
skal	  ha	  tilgang	  på	  å	  bruke	  verktøyet.	  	  Opplæring	  vil	  bli	  
gitt	  på	  trenermøter.	  	  
	  Informasjonen	  ble	  tatt	  til	  orientering	  

	  
	  
	  
	  
CBB	  følger	  
opp	  
sammen	  
med	  AS	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  
Snarest	  
mulig	  

	   Anlegg	  	  
• Utsettes	  til	  neste	  møte	  

	   	  

	   Utdanning	  	  
• Utsettes	  til	  neste	  møte	  

	   	  

	   Internasjonalt	  	  
• Utsettes	  og	  settes	  på	  programmet	  i	  løpet	  av	  september	  

der	  vi	  får	  en	  full	  gjennomgang	  av	  hvem	  som	  
representerer	  oss	  i	  de	  ulike	  kommitteene	  og	  hvordan	  vi	  
skal	  sikre	  god	  kommunikasjon	  med	  disse.	  	  

	  
HK/CBB	  

	  
Sept	  2+14	  

4	   Eventuelt	  
• Søknad	  om	  støtte	  til	  Anette	  Sagen	  ble	  behandlet.	  

Vedtak:	  HK	  har	  forståelse	  for	  at	  utøvere	  kan	  komme	  i	  

	  
	  
	  

	  
	  
	  



økonomisk	  vanskelige	  situasjoner	  og	  berømmer	  i	  dette	  
tilfellet	  Kollenhopp	  for	  den	  støtten	  de	  gir.	  	  HK	  finner	  det	  
imidlertid	  ikke	  mulig	  å	  kunne	  gi	  støtte	  på	  dette	  
grunnlaget	  og	  må	  derfor	  avslå	  søknaden.	  	  Utkast	  til	  
svar	  utarbeides	  av	  HK	  leder	  og	  sirkuleres	  til	  HK	  for	  
kommentarer	  før	  det	  sendes	  søker	  

	  
• Møtedatoer	  for	  2014	  

o 03.09	  kl	  17	  –	  20,	  Ullevål	  
o 26.09	  kl	  15	  –	  27.09	  lunsj	  
o 27.10	  kl	  16.30	  Ullevål	  
o 06.12	  kl	  09	  Lillehammer	  

	  
	  
	  
BLBR	  

	  
	  
	  
Omgående	  

3	   Organisasjon	  
• CBB	  orienterte	  om	  jobbinnhold	  og	  ansettelse	  av	  ny	  

markedssjef.	  	  
	  Informasjonen	  ble	  tatt	  til	  orientering	  
• CBB	  la	  frem	  sin	  innstilling	  om	  å	  forlenge	  

ansettelsesavtalen	  for	  hovedtrener	  herrer	  til	  ut	  
sesongen	  2018.	  	  	  

Det	  ble	  ikke	  tid	  til	  å	  foreta	  den	  nødvendige	  diskusjon	  om	  
denne	  saken	  i	  møtet.	  CBB	  sender	  innstillingen	  til	  HK	  på	  
mail.	  	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
CBB	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Omgående	  
	  
	  
	  

	  

	  


